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Střední škola designu Lysá nad Labem, příspěvková organizace 

  
 

Zápis z 1. zasedání Školské rady SŠD Lysá nad Labem, p. o. 
 

 

První zasedání školské rady se konalo dne 16. 10. 2024. 

 

Přítomni: Ing. Bc. Iva Valenová – ředitelka školy 

Ing. Mgr. Furáková Jana 

(zvolena z řad pedagogických pracovníků) 

Mgr. Žigová Jarmila  

(zvolena z řad pedagogických pracovníků) 

Mgr. Kopová Simona  

(zvolena z řad zákonných zástupců nezletilých žáků nebo zletilých žáků školy) 

Šimánková Katarína  

(zvolena z řad zákonných zástupců nezletilých žáků nebo zletilých žáků školy) 

Jmenováni zřizovatelem: 

Jiří Beneš   

Mgr. Jiřina Procházková 

 

 

Program: 

• Přivítání členů školské rady, aktuální informace o škole – přednesla ředitelka 

SŠD Lysá nad Labem, p. o. Ing. Bc. Iva Valenová 

• Informace o průběhu voleb do školské rady a jmenování členů za zřizovatele 

- přednesla Mgr. Jarmila Žigová – pověřena organizací voleb.                

• Volba předsedkyně školské rady  

- předsedkyní školské rady byla zvolena Mgr. Jarmila Žigová 

• Volba místopředsedkyně školské rady 

- místopředsedkyní byla zvolena Mgr. Jiřina Procházková 

• Schválení jednacího řádu – návrh připravila Mgr. Jarmila Žigová 

- jednací řád byl schválen jednomyslně 

•  Volba ověřovatelky zápisu, který provede Mgr. Jarmila Žigová 

- byla zvolena paní Šimánková Katarína  

• Projednání textu Výroční zprávy SŠD Lysá nad Labem, p. o. za školní rok 

2023/2024. 

- text byl schválen jednomyslně. 

•             Projednání návrhu na doplnění školního řádu: 

- Čl. 4, Provoz a vnitřní režim školy – doporučení připojištění při zahraničních 

výjezdech 

- Čl. 7, Klasifikace žáků – absence žáka při povinném vzdělávání 

Oba návrhy byly schváleny jednomyslně. 

• Diskuze: 

ředitelka školy poskytla další informace o aktivitách školy, vybudování dvou 

nových učeben pro umělecké obory, zřízení školního parlamentu, zapojení 

školy do projetu EPC – výměna oken a elektroinstalace v budově školy a dílen.  
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Usnesení: 

Školská rada SŠD Lysá nad Labem, p. o. na svém zasedání dne 16. 10. 2024 přijala 

následující usnesení: 

      1.   Předsedkyní školské rady byla zvolena Mgr. Jarmila Žigová. 

2. Místopředsedkyní školské rady byla zvolena Mgr. Jiřina Procházková 

3. Školská rada schválila svůj jednací řád a návrh na doplnění školního řádu. 

4. Školská rada jednomyslně schválila text Výroční zprávy SŠD Lysá nad Labem, p. o. 

za školní rok 2023/2024. 

            

Zapsala: 16. 12. 2024                                                                       Mgr. Jarmila Žigová  

                                  .................................................................... 

                                                                                                      předsedkyně školské rady 

Zápis ověřen dne: 

                                                                                     

                                                                                                  Katarína Šimánková 

                                                                                   .................................................................... 

                                                                                                      ověřovatelka zápisu 


